

PROTOKOLL

STYRELSEMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2025-01-25 KL. 11:15.

KALLADE:

Ordförande:

Vice ordförande:

Utbildningsansvarig tillika sekreterare:

Kommunikationsansvarig:

Ordförande för sociala utskottet:

Arbetsmarknadsansvarig:

Klubbmästare:

Inspektor:

Proinspektor:

Verksamhetsrevisor:

Arvid Sandström

Bitanya Kassaye

Mathias Käck

Ida Lam

Etty Sanner

Pedram Khanghahi

Emil Sartorius

Olle Lundin

Rolf Johansson

Isak Sandell

1 § MÖTETS ÖPPNANDE

Arvid Sandström öppnade mötet kl. 11:36.

2 § VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE

Förslag: Bitanya Kassaye.

Styrelsen beslutade

Att välja Bitanya Kassaye till justerare tillika rösträknare.

3 § VAL AV MÖTESOBSERVATÖR

4 § GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET

Kallelsen utgick 2025-01-18 i enlighet med kallelseförfarandet.

Styrelsen beslutade

Att godkänna kallelseförfarandet.

5 § ADJUNGERINGAR

Förslag: William Nagy.

Styrelsen beslutade

Att adjungera in William Nagy.

6 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA

Bilaga 1.

Styrelsen beslutade

Att fastställa föredragningslista med tillägg av övrig punkt ”inför stämma”.

7 § PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDEN

Protokoll från 24-12-11 Samt konstituerande 24-12-11 är justerade och kan läggas till handlingarna.

Styrelsen beslutade

Att lägga protokollen till handlingarna.

8 § MEDDELANDE OCH RAPPORTER

Ordförande:

- Möte med stadga Åbo
- Enkät om förändringarna på T3
- Kursutvärderingstävling HT24
- UUFS möte
- Samarbete för LM, uppdatering
- Möte med nya och gamla verksamhetsrevisorerna
- Varit på terminsråd för LM

Vice Ordförande:

- Påbörjat överlämning och löpande förvaltning.
- Hjälpt till VB lite inför intervjuerna.
- Hållt i extrastämma för JF Holding.

Utbildningsansvarig:

- Terminsråd för LM
- Info för utbytesstudenter
- Förmöte inför workshop om 550års året
- Kursrapportsmöte
- Ny VD på KDAB
- Mottagit lagböcker

Kommunikationsansvarig:

- Lagt ut Inlägg
- Pratad med de nya fotograferna om reccegasque
- Haft överlämning med Malin

Ordförande sociala utskottet:

- Afterski på GBG
- Datum för vårens evenemang
- Funkisutbildning

- Recceveckan!
- Möte med stadga Åbo
- Uppstartsmöten med grupperna

Arbetsmarknadsansvarig:

- Klarlagt flera samarbetsavtal
- Möte med Deloitte
- Möte med Roschier
- Möte med Setterwalls
- Utvecklat internationella relationer i norra Afrika

Klubbmästare:

- Diskmaskin

9 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT

Ordförande yrkade

Att tillsätta Robert Oddestad som recceassistent för VT25.

Styrelsen beslutade

Att lägga beslutet till handlingarna.

10 § BEVAKNINGSLISTAN

11 § EKONOMISK ÖVERSIKT

12 § DISKUSSIONSPUNKT – EVENEMANG MED STUDENTHÄLSAN

Föredragande: Ety Sanner

Bilaga: 2, 3

Behåll balansen?

Det hade kunnat vara bra för medlemmar och vi hade inte förlorat på det. Bra för alla medlemmar.

Sammanfattningsvis handlade diskussionen om att detta kommer bara vara fördelaktigt för våra medlemmar utan att det kommer att kosta föreningen någonting alltså saknas anledningar att inte göra det.

Ety kontaktar dem.

13 § DISKUSSIONSPUNKT – SAMARBETE MED TIDNINGEN ERGO

Föredragande: Arvid Sandström

Bakgrund: I höstas kontaktades alla Uppsalas kårer av tidningen ERGO, då dess existens hotas av att universitetet inte längre har för avsikt att finansiera studenttidningen. Då blev alla kårer enskilt inbjudna till ett möte med redaktionen för att diskutera deras tankar på hur ergo skulle kunna omorganiseras för att samägas av samtliga kårer, för att bibehålla den granskande studentjournalistiken och återfå finansiering av universitetet. Samtliga kårer har nu sammanträtt för att diskutera saken tillsammans. Alla var försiktigt positiva, men efter lite diskussion har nu ett utkast till avtal tagits fram. Jag tänker att detta samägandeskap dels kan vara positivt då vi i sådana fall bildar ett nytt forum för samarbete mellan kårerna, samtidigt som vi kan dra nytta av den kunskap som ERGOs utbildade journalist kan ge, ex. utbildning till vår egen redaktion. Inte heller kommer denna omorganisation kosta oss några pengar, och vi kommer fortfarande att ha kvar press judicata.

Diskussion:

Blir det ett symboliskt ansvar för försörjning? Ergo vill ta in en extern part. Vi kommer inte gå in i ett avtal där det kan komma att bli dåligt för oss.

Vi vinner inte så mycket på det men vi förlorar inte på det. Dock kan det se dåligt ut om alla andra kårer är med på detta förutom JF.

Vettigast hade varit om det är kommuniaktionsansvarig eller chefsredaktör som sitter i en eventuell styrelse.

När det kommer ett avtal kan vi gå igenom det och se så att det är fördelaktigt för JF och våra medlemmar.

Bilaga: 4

14 § DISKUSSIONSPUNKT - SAMARBETE MED HOMECOMING FESTIVAL

Föredragande: Pedram Khanghahi

Bakgrund: Arbetsmarknadsansvarig har kontaktats av homecoming festivalen om ett eventuellt samarbete. Ett mejl som beskriver detta mer skickas ut till alla styrelseledamöter.

Diskussion:

Vi vill inte göra något för stort. Bra att de lyssnat på feedback från KK. Pedram ska boka in ett möte med dem för att se vad de har att säga. Alla ställer sig positivt till detta.

15 § INFORMATIONSPUNKT - EVENTUELLT NYTT KÅRHUS

Föredragande: William Nagy

Bakgrund: William kommer att medverka på styrelsemötet för att informera om hur det går med att leta efter ett nytt kårhus då han på sin fritid haft koll på kommande fastigheter som ska säljas som hade kunnat vara aktuella för JF.

Diskussion:

William har hittat ett aktuellt och mycket lovande objekt som skulle kunna utgöra föreningens framtida kårhus. Fastigheten ligger mycket bra till geografiskt och skulle ge förening möjlighet att utveckla sin verksamhet enligt de behov som vi idag ser. Byggnaden är betydligt mycket större än vad vi har idag och samtliga verksamheter skulle kunna inrymmas under samma tak.

Till att börja med konstaterades att en flytt från Ihre hade sparat föreningen ca 30 000 kr i månaden, pengar som hade kunnat användas för att betala ränta på ett eventuellt lån. De likvida medlen som hade gått till ett eventuellt köp hade kommit från föreningens fonder och kommer alltså inte att påverka den dagliga verksamheten eller framtida budgetar. Det diskuterades även att de pengar vi lägger på ett eventuellt köp inte är bortkastade eller förlorade då vi skulle äga fastigheten själva och således endast omplacera en del av våra tillgångar i en säker investering.

Sedan diskuterades själva fastigheten och dess läge. Läget är mycket centralt och det konstaterades även att det ligger bra till för studenterna då kvarteret munken och JB ligger nära. Ytterligare en fördel är avsaknaden av grannar som inte är andra företag, något som kommer att gynna oss vid fester och tillställningar.

Det kök som finns i huset nu är väldigt bra för våra ändamål och det enda som måste tillkomma är ett fåtal vitvaror. Utöver det finns allt vi kan tänkas behöva.

Styrelsen diskuterade även Jontes stuga i denna process och kom fram till att det vore ofördelaktigt att göra sig av med Jontes då huset knappt medför några kostnader och det fortfarande är väldigt uppskattat av våra medlemmar. Jontes mer långsiktiga framtid diskuterades och det konstaterades att den är mer osäker. Jontes är för litet i dagsläget för den verksamhet som vi vill kunna bedriva och för att kunna utveckla verksamheten behöver föreningen större lokaler.

William ska också konsultera med proinspektör Rolf om vad som gäller kring stadgar och den avkastning som vi har i föreningens fonder.

Övergripande så har föreningen hjälp av proinspektör Rolf Johansson i detta ärende så att allt går rätt till enligt föreningens stadgar.

Till sist påpekades att vi i denna eventuella process kommer behöva vara väldigt öppna med alla medlemmar och anslå allt på Jontes för att få en så hög grad av transparens som möjligt.

Även möjligheten med fundraising lyftes under diskussionen.

16 § BESLUTSPUNKT – BEMYNDIGANDE ATT LETA KÅRHUS

Förslag: styrelsen beslutar

Att Uppdra åt William Nagy att leta efter och utforska möjligheterna med ett nytt kårhus åt Juridiska föreningen i Uppsala.

Styrelsen beslutar

Att godkänna förslaget i sin helhet.

17 § BESLUTSPUNKT – ROSCHIER NYTT AVTAL

Föredragande: Pedram Khanghahi

Bilaga: 5

Lätt att våra medier blir överbelamrade med reklam. De vill ha mer utrymme att lägga ut för sina tillgängliga tjänster, men vi är restriktiva.

Styrelsen beslutade

Att fastställa det nya avtalet enligt bilaga 5.

18 § ÖVRIGA PUNKTER

- Inför stämman.
- En ny T6 sittning?
 - o Kan det ta bort det speciella med halvvägs
 - o Blir det för mycket för ord soc.
 - o Löser folk det själva?

19 § ORDET FRITT

20 § MÖTETS AVSLUTANDE

Arvid Sandström avslutade mötet kl 13:44.

